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Št. zapisnika: 16/2019 

Ljubljana, 3. 6. 2019 

Zapisnik 16. redne seje predsedstva JZS 

 

Seja se je začela ob 18:30 v prostorih Katastra jam. 

 

Prisotni 

Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Bernard Štiglic, Jure Tičar, 

Walter Zakrajšek 

Nadzorni odbor: Robert Rehar 

Strokovna sodelavka: Lea Pavrič, od 19:20 naprej tudi Tjaša Korelc 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 15. seje predsedstva 
3. Poročila in realizacija sklepov 

3.1. Poročilo predsednika 
3.2. Poročilo strokovnih sodelavk 
3.3. Poročilo tajnice/pregled pošte 
3.4. Poročilo blagajnika 
3.5. Poročilo katastra 
3.6. Poročilo JRS 
3.7. Poročilo službe za varstvo jam 
3.8. Poročilo službe za izobraževanje 
3.9. Poročilo varnostno tehnične službe 
3.10. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
3.11. Poročilo službe za šport 
3.12. Poročilo službe za jamski turizem 
3.13. Poročila članov predsedstva 

4. Nadzorni odbor 
5. Razno 
 

Ad. 1 

Popravljen dnevni red je potrjen. 

 

Ad. 2 

Zapisnik 15. seje je sprejet. 

Sklep 37/2019: Predsedstvo sprejme zapisnik 15. seje. 

 

Ad. 3 

Zemljišče okoli Kačne jame ni naprodaj, je pa možno dobiti v najem. Poslali smo povpraševanje, 

odgovora še ni. 
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Predsednik: 

Prireditev v Parku Škocjanske jame je lepo uspela. 

 

Strokovni sodelavki: 

Zavarovanja je Lea Pavrič uspešno speljala. Tokrat je zavarovancev 158, kar je 11 več kot lansko leto. 

Bila je na predstavitvi sprememb Zakona o ohranjanju narave. Za nas sprememb ni predvidenih. 

Prior Janko Štampar do 1. maja 2024 ostaja duhovni asistent JZS. 

 

Tajnica: 

Ni prisotna. 

 

Blagajnik: 

Stanje: 38.677,17 € 

Od IZRK smo dobili plačan 3. račun. Prav tako smo dobili sredstva za vajo v Skalarjevem breznu. 

 

Kataster: 

Pripravljali smo gradivo za razstavo. Na 2. območje TK-25 je imel naročnik manjšo pripombo, ki je 

razrešena. 

Kupili bi si Surfer, ki bi bil zelo uporaben za pripravljanje C-zapisnikov iz Lidarja. 

 

Sklep 38/2019: Katastru se odobri sredstva za nakup ene licence Surferja. 

 

JRS: 

Proteus se izvaja, ta vikend bo izpit. Imeli smo sestanek z Upravo za zaščito in reševanje ter Logosom. 

Ekipa PP je bila na preverjanju ekip PP, vaja v Beli griži 1 je uspela. Merila so v obdelavi na Upravi. 

Zadnja 2 tedna sta 2 bližnja centra in vodstvo v pripravljenosti za ESO. V Hudo luknjo pridejo snemat 

za dokumentarec o JRS. 

Predsednik bi si želel še kakšno mednarodno vajo, na kateri bi sodelovale ekipe CaveSAR. Varianta bi 

bila v okviru RescEU. To bi morala izpeljati Uprava, pogovarjali bi se pa za leto 2021. 

 

Varstvo jam: 

Za projekt Life je trenutno aktualnih nekaj več partnerjev kot prej. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni prisoten 

 

Varnostno tehnična služba: 

Ni prisoten. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Pripombe je podal sproti, pri poročilu JRS. 

 

Služba za šport: 

Ni prisoten 

 



Služba za jamski turizem: 

Brez posebnosti. 

 

Člani predsedstva: 

Aleš Lajovic je pripomnil, da so se združevanja jamarjev pri nas začela že pred ustanovitvijo Anthrona. 

 

Ad. 4 

Pripombe so podali sproti. 

 

Ad. 5 

Na razstavo ob 130-letnici JZS bi povabili Ministra za okolje, direktorja ARSO, nekoga iz ZVN. Prvega 

kot govornika na otvoritvi, ki bo 20. 9. 2019. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30. 

Zapisal: Marko Erker 


